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§ 37
Barn som försvinner efter sommarlovet
Skrivelse från Moderaterna

Beslut
Skrivelsen skickas till förvaltningen för beredning.

Förslag till beslut

Protokoll nr 2/2025
Sida 46 (50)
2025-01-23

Vice ordförande Sophia Granswed Baat (M) anmäler för Moderaterna, en
skrivelse med förslag till beslut att skicka den till förvaltningen för
beredning.
Majoriteten ansluter till förslaget, ledamoten Conny Gabrielsson
(L) anmäler att Liberalerna ansluter till förslaget, ledamöterna Kim
Höglund (L) ersättare för ordinarie ledamoten Alice Vestlin (C)
anmäler att Centern ansluter till förslaget. Ledamoten Tapani (SD)
anmäler att Sverigedemokraterna ansluter till förslaget

Beslutsgång

Ordförande Stephan Guiance (S) yrkar att skrivelsen skickas till förvaltningen för
beredning och hör bifall därtill.

Bilaga

Skrivelse, Moderaterna.
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Bilaga, skrivelse, Moderaterna
Sophia Granswed m.fl. (M)

Barn som försvinner efter sommarlovet

Varje år efter sommarlovet står vissa skolbänkar tomma, utan att
någon vet med säkerhet var eleverna tagit vägen. I september 2024
ställde Andrea Hedin (M) frågan i utbildningsnämnden om hur
många barn som inte kommit tillbaka till skolan efter sommarlovet.
Svaret kom i november att 41 barn fattades i Stockholms skolor, två
gymnasieelever och resten grundskoleelever.

Av grundskoleeleverna hade 13 aldrig kommit tillbaka efter lovet,
medan 26 dykt upp men sedan försvunnit. De aktuella siffrorna
omfattar enbart kommunala skolor. Enligt skolborgarrådet Emilia
Bjuggren (S) handlar frånvaron ofta om psykisk ohälsa. De 13
elever som inte har dykt upp, har man däremot inte lyckats få
kontakt med och ärenden har upprättats hos socialtjänsten.

Tid är en kritisk faktor om barn till exempel har förts ut ur landet.
Därför efterlyser Moderaterna ett centraliserat system där förskolor
och skolor rapporterar frånvaro direkt, så att man kan agera
snabbare om barn och elever försvinner.

Med anledning av ovan önskar vi fråga stadsdelsförvaltningen:

1. Finns det elever som inte har återkommit till skolan efter
sommarlovet 2024 i Skärholmen? Omja, hur många?

2. Finns det elever som inte har återkommit till skolan efter
jullovet 2024/25 i Skärholmen? Omja, hur många?

3. Finns det barn som inte har återkommit till förskolan efter
sommarlovet 2024 i Skärholmen? Omja, hur många?

4. Finns det barn som inte har återkommit till förskolan efter
jullovet 2024/25 i Skärholmen? Omja, hur många?

5. Finns det andra barn/ungdomar/unga vuxna (upp till 25 år)
som misstänks ha förts bort mot deras vilja under 2024 i
Skärholmen?

6. Hur ser stadsdelsförvaltningens handlingsplan ut för att
säkerställa att barn/ungdomar/unga vuxna (upp till 25 år)
inte förs bort mot deras vilja?

Vice ordförande Sophia Granswed Baat (M) anmäler för
Moderaterna, en skrivelse med förslag till beslut att skicka den till
förvaltningen för beredning.


